
一.應徵資格：

申請者須具有碩士或博士學位且表現傑出，並具開創性、獨立性及團隊合作

精神，符合徵求領域專長為醫藥品法規科學領域。

以上相關資歷計算，以至起聘日期為準。

二.起聘日期：114年2月1日

三.檢具下列資料：除推薦函外，請寄電子檔

1. 個人履歷。

2. 完整著作目錄（含五年內（109.2.1～迄今）代表性著作（最多五篇））

或曾從事法規科學相關之專業性工作六年以上，具有特殊造詣或成就之

證明。（請參照並依據國立臺灣大學聘任專業技術人員擔任教學作業要

點）

3. 未來教學及研究計畫。

4. 學經歷證件。

5. 三封推薦函（由推薦人逕寄送電子檔或紙本至藥學系）。

6. 其他有助於瞭解申請者背景之資料。

前5項資料不全者，不予受理。

四.截止日期：113年7月31日（三）24時前送達本系。

五.文件寄送：
臺大醫學院藥學專業學院藥學系新聘教師遴選委員會召集人
林君榮主任 收
E-Mail：clementumich@ntu.edu.tw
100025台北市中正區林森南路33號

臺大醫學院藥學系誠徵講師級以上專案實務教學教師1名
（114年2月1日起聘）

mailto:clementumich@ntu.edu.tw


Project-Based Specialist Position

in NTU School of Pharmacy

The School of Pharmacy, National Taiwan University invites applications for a

project-based specialist position starting on February 1, 2025, in the area of Regulatory

Science. Applicants must hold a Master’s or Ph.D. degree and demonstrate proficiency in

Chinese. Applicants should submit electronic files of a curriculum vitae, a statement of

research and teaching interests, a photocopy of doctoral degree certificate, and a

complete publication list including up to five representative publications from the last 5

years (2020.2~) or evidence of specialized expertise or achievements in regulatory

science-related professions for over 6 years (Please refer to and follow the guidelines for

the appointment of professional and technical personnel as teaching staff at National

Taiwan University.). Three letters of recommendation (electronic file or hard copy)

should be sent directly to the chairman of the faculty search committee by July 31, 2024.

The mailing information is as follows.

Prof. Chun-Jung Lin, Chairman, School of Pharmacy, National Taiwan University, No.

33, Linsen South Road, Taipei 100025, Taiwan.

E-Mail to clementumich@ntu.edu.tw is also accepted.


